
                 Zaključci sa sjednice Školskog odbora održane 6. listopada 2022. 

 

1. Na početku članovi Školskog odbora jednoglasno donose odluku o usvajanju 

(verifikaciji) zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora od 14. rujna 2022. 

(Zapisnik u prilogu). 

2. Izvješće o radu u školskoj godini 2021./2022.  (u prilogu) pripremile su ravnateljica i 

stručna suradnica. Ravnateljica je detaljno iznijela Izvješće o uspjehu, vladanju i 

izostancima učenika te aktivnostima koje su se održavale tijekom navedene školske 

godine. Ravnateljica je poseban naglasak dala uspjesima na natjecanjima te zapaženim 

rezultatima učenika na županijskim i državnim natjecanjima (LiDraNo, Rocco Vlačić i  

Tehnička kultura, Mila Cukon) te o osvojenom Oskaru znanja za 1. mjesto na državnom 

natjecanju  učenice 8. razreda Mile Cukon. Ona je ujedno sudjelovala i u Školi 

stvaralaštva Novigradsko proljeće te u fotoradionicama Hrvatskog fotosaveza.  

Mentorice su učenicima bile Marija Škabić i Helena Dabo.  

Izvješće je jednoglasno usvojeno. 

3. Usvajanje Godišnjeg plana i programa rada za školsku godinu 2022./2023.  

Nakon prijedloga ravnateljice i predstavljanja GPP-a,  jednoglasno je usvojen Godišnji 

plan i program za školsku godinu 2022./2023. te se do 15. listopada u navedenoj formi 

dostavlja Ministarstvu znanosti i obrazovanja i objavljuje na školskim mrežnim 

stranicama. 

4. Školski se  kurikulum osmišljavao na sjednicama Učiteljskog vijeće, vodeći računa o 

mogućnostima škole, školskog okruženja, učenika, roditelja i šire zajednice. Planirale 

su se ostvarive, ali i raznolike aktivnosti kako bi se sadržajima obogatio, upotpunio i 

proširio svakodnevni nastavni rad pa je detaljno planirana terenska i izvanučionička 

nastava, ekskurzije i izleti temeljem Pravilnika. 

Na Kurikulum nije bilo primjedaba te je kao takav usvojen i objavljen na školskim 

internetskim stranicama. 

5. Radovi u školi tijekom školske godine 2021./2022. te radovi u listopadu 2022., kao i 

planiranje novih radova (informiranje članova Školskog odbora, prijedlozi i sl.). 

Ravnateljica je informirala članove Školskog odbora o završenim radovima u 

učionicama i sanitarijama u PO Rakalj (zamjena parketa, podne konstrukcije, spuštanje 

stropova, zamjena pločica i sanitarne opreme)  i o zamjeni stolarije u MŠ Krnica. 

Radove je financirala Istarska županija u ukupnom iznosu od 850.000, kuna. Svi su 

radovi završeni u planiranim rokovima. 

6. Izvješće ravnateljice o stanju sigurnosti (u prilogu). 

7. Donošenje Pravilnika o korištenju vlastitih prihoda. (u prilogu). 

8. Razno (prijevoz učenika, školska marenda, Shema školskog mlijeka i voća, Školski  

medni dan, osiguranje učenika, produženi boravak i dr.). 



9. Školski prijevoz obavlja Slavonijabus na temelju Ugovora Istarske županije i 

prijevoznika. Prijevoz financira osnivač, odnosno Županija. 

Zaključeno je da će cijena školske marende, umjesto dosadašnjih 9, iznositi 10 kuna. 

Škola će i ove školske godine sudjelovati u Školskoj shemi kojom se jednom tjedno 

osigurava voće i mlijeko svim učenicima. 

Za učenike prvog razreda provodi se Školski medni dan pa učenici na Svetog Ambrozija 

dobivaju teglicu meda s hrvatskih pčelinjaka te obilježavaju ovaj dan nizom aktivnosti. 

Zaključeno je da će se nastaviti s Croatia osiguranjem te da će godišnja premija za svaki 

razred iznositi 20 kuna.  

Škola ima zaposlenog pomoćnika u nastavi u sklopu projekta MOZAIK 5. 

U produženi je boravak uključeno ukupno 35 učenika u dvjema skupinama u kojima su 

zaposlene dvije učiteljice, jedna na puno, a druga na polovicu radnog vremena. 

Produženi boravak financira Općina Marčana (plaće učiteljica), a ručak plaćaju roditelji 

(15 kuna) ili se sufinancira iz socijalnog programa Općine Marčana. U proračunskoj 

godini 2023. škola će zahtjevom zatražiti  financiranje još pola radnog vremena za 

učiteljicu i to temeljem Pravilnika o broju učenika u razrednom odjelu, odnosno u 

skupini produženog boravka. 

Zbog povećanja cijena, raspravljalo se i o mogućnosti poskupljenja ručka, ali odluka 

nije donesena s obzirom na to da je dogovoreno da se prati cijena nabavljanih namirnica 

pa da se nakon toga donese konačna cijena obroka. 

 

Zapisnik vodila Dunja Budicin 

Predsjednica Školskog odbora: Marija Škabić 

 


